
Sejlklubben København 
 
Referat af bestyrelsesmøde den 23. maj 2024 
 
Til stede: Søren fmd. Sten, Dorthe, Asger, Hans og Morten 
Afbud: Tony, Jonas, Asbjørn, Daniel 
 

1. Velkomst og konfirmering af dagsordenen: Godkendt 
 

2. Formandens orientering 
- Søren fortsætter dialog med Kastberg vedr klubhus mm. 
 
- Søren og Tony kontakter repræsentanter for Krystalhuset vedr klubbens 
muligheder har for at indgå en aftale om parkering om aftenen og på søn- og 
helligdage. 
 
- Bankgarantier i forbindelse med nye lejekontrakter er på plads 
 
- Det blev nævnt, at vi måske kunne vinde ved at klubben blev momsregistreret. Et 
notat fra revisionen viste dog tidligere, at fordelen var lille i forhold til det 
administrative besvær. 
 
- Dialog med Nykredit fortsætter. Muligheder for samarbejde omkring sportshold, 
skole og evt gaster til tirsdagssejladser. Sten tager kontakt. 
  
- Dialog med søspejdere fortsætter. Sten og Jonas. 
 
- Besøg af tyske sejlere i august, Sten står for kontakt 
 
 

3. Status fra udvalgene 
- Pladsudvalget: Søsætninger afviklet tilfredsstillende. Samarbejde med KVS har 
været godt incl KVS frivillige. Optagning af 12 både med mast har fungeret, men 
det tager gns 1 time pr båd. Et antal langtidsbåde fra landpladsen bliver nu fjernet 
af ejerne 
 
- Driftsudvalget, HF spørges om kontakt til rengøringsselskab. 
 
- Kommunikationsudvalg, Hvor kommer Gnisten? Hjemmeside ser godt ud 
 
- Sejlerskolen, skolebåde søsat efter meget vedligeholdelsesarbejde. Skolen er 
fyldt op.  Brugt spækhugger indkøbt 
 
- Sportsudvalg, ligger stadig i 1. division, men obs på deltagerantal. 
 
- Sikkerhed.  Sten og Hans har gået brorunde og tjekket op på sikkerhedsrapport. 
De manglende sikkerhedselementer indkøbes. Udbedring af sikkerhedsudstyr kan 
evt indgå i arbejdsdag. 
 



4. Gennemgang af aktionslisten. liste gennemgået 
 

5. Økonomi, Klubben holder budgettet. Mere detaljeret gennemgang udsat 
 

6. Indkomne forslag til dagsordenen 
 
A Broværter:  gennemgang opslag fint, suppleres med opgavebeskrivelse.   
Koordineres med HF Asger 
  
B. Adgang til klubhuset  kodelås,  
Det blev aftalt, at man i første omgang skal finde en simpel, teknisk løsning. Morten 
indhenter et forslag fra en sagkyndig sammen med et overslag over 
omkostningerne. Vi bør undgå hærværk mv. Alle er enige om, at det næppe er 
gæstesejlere, der er skyld noget sådant, men man er nødt til at kunne ændre koden 
løbende, samtidig med at medlemmerne fortsat kan bruge deres brik.  
 
C. Montering af plastrør på pælene. Der er tale om få rør, som klubben selv burde 
kunne montere. 

 
               

7. Eventuelt 

Det blev aftalt, at havnefogeden skal have et passende stort antal plasticskilte samt 

egnede whiteboard markers til udlevering, så at medlemmer kan vende skiltene til 

grønt og samtidig angive hvornår de kommer tilbage. 

 
 
Næste møde: 19. august kl 17.30 Sundkrogskaj. Morten sørger for mad. 
 


